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Vragen van het lid Agnes Mulder (CDA) aan de Minister van Economische 
Zaken over geïnduceerde aardbevingen en waterinjectie (ingezonden 22 juni 
2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «High-rate injection is associated with the 
increase in U.S. mid-continent seismicity»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen over de conclusie van dit artikel waaruit blijkt dat er een 
sterke correlatie is tussen de toename van waterinjecties en de toename van 
seismiciteit? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoeveel kubieke meter afvalwater er sinds de herstart van 
het Schooneveld veld per maand is geïnjecteerd in de Twentse bodem? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of de in het artikel genoemde grens van 300.000 barrel 
geïnjecteerd afvalwater per maand is overschreden in Twente? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat er bij het toestaan van afvalwaterinjectie voldoende 
rekening is gehouden met de effecten in de ondergrond, in het bijzonder ten 
aanzien van mogelijke toename van seismiciteit? 

Vraag 6
Bent u bereid om een maximum van 300.000 barrel geïnjecteerd afvalwater 
per maand in te stellen? 

Vraag 7
Kunt u aangeven of de seismiciteit nauwgezet wordt gemonitord in Twente? 

Vraag 8
Kunt u toelichten of in Twente adequaat geofoons zijn geplaatst boven het 
gebied waar het afvalwater wordt geïnjecteerd? 

1 Science, 19 juni 2015, vol. 348 issue 6241, p.1336–1340.
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Vraag 9
Kunt u aangeven of het verplicht is om geofoons te plaatsen bij afvalwater 
injectie? 

Vraag 10
Acht u het van belang om monitoring door middel van geofoons te verplich-
ten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 11
Bent u bereid de onderzoeken, die aan de basis staan van het artikel in 
Science, nader te laten bestuderen op mogelijke raakvlakken met de 
Nederlandse bodem? 

Vraag 12
Bent u voornemens om te bekijken of de grens van 300.000 barrel geïnjec-
teerd afvalwater per maand voldoende veilig is? 

Vraag 13
Bent u bereid om de vergunning voor het injecteren van water te bevriezen of 
in te trekken totdat duidelijk is wat de mogelijke risico’s zijn? Zo nee, waarom 
niet?
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